
DOS CAMPS DE GO|.F 

Un altre dels atractius que 
ens pot donar el nostre pöble de 
cara el futur és la possible cons-
trucció de dos camps de golf, 
un d ' ells t indria la seva ubiicació 
a Can Prat Veil i l 'altre a Villalba. 
El de Can Prat Veil sembla afer-
mar-se com el que té més possi-
bilitats de realització. Sense des-
merèixer en absolut I altre.. 

En aquest, però, un tema 
encara força verd i del que els 
lectors de Roquerols rebran noti-
cies més concretes quan el tema 
estigui més endagat. 

LA RAMBLA, ZONA PEATO-
NAL? 

En eis darrers anys, un dels 
punts foscos dei nostre pöble ha 
estât, sens dubte, La Rambla. 
Sembla que per f i , amb el Plá 
General, es donará una solució a 
aquest tan comentat problema.. 

Aquest cop el problema 
está centrat a la zona del Casino. 
Eis técnics de l 'A jun tament es-
tan estudiant el cas ja que es pen-
sa en trobar una altra solució 
que no sigui la dràstica mesura 
de tirar a terra Tactual piscina. 
En cas, però de no arribar-se a 
una entesa o possible solució, 
l 'Ajuntament optarla per l 'expro-
piació del terreny. 

Una altra millora impor-
tant és la qualificació de La 
Rambla com a zona peatonal, 
en el cas que seguís encapçalant 
el nostre consistori el mateix 
grup que enguany. 

EL CREIXEMENT DEL POBLE 

Si un tema preocupa a la 
majoria deis roquerols, aquest no 
és cap altre que el creixement del 
nostre poblé. 

El Pía General és un bon 
símptoma de creixement ordenat 
i més o menys organ itzat. Les es-
tad ístiques, facilotades pel propi 
batlle, apunten a una Roca amb 
10.000 ó 12.000 habitants en un 
plaç de 25 a 30 anys. Aquests 
futurs habitants es podrien des-
glossar de la manera que queda re-
flexada en el quadre que eis hi 
adjuntem. 

QUADRE DE CREIXEMENT DE-
MOGRAFIC (Fonts: Ajuntament 
de La Roca) 

Habi- Predic- Total 
tants cionsde dTiab. 
en I 'ac- creixe- al cap 
tuali- ment de 25-
tat 30 anys 

1.000 

5.000 

1.000 

La Roca- 3.500 1.500 
Centre 

I 

'Maiols 
(en cas de 
const, de 
270 cases 
unifamiliars) 

S.Agnès 400 1.600 2.000 

L Torreta 2.000 1.500 3.500 

Total 5.900 5.600 11.500 

Nota: Sempre ens refe-
rim a número d'habitants aproxi-
matiu. 

Com es pot observar, i se-
gons les prediccions. La Roca 
experimentará un creixement fort , 
creixement que requereix la preo-
cupació i atenció de les autoritats 
competents, per tal de conduir-lo 
ordenada i organitzadament. 

Aquesta zona peatonal d'al-
largarla com a minim, fins a l'era, 
malgrat que es pensa anar excluint 
al trafic durant els caps de setma-
na propers. 
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PATRONAT ESPORTIU-CULTU-
RAL, CASAL D' AVIS i BI-
BLIOTECA 

En la xerrada que vàrem 
mantenir amb el batlle en Joan 
Pujol sobre el Pia General vàrem 
poguer assabentar-nos d'altres co-
ses que tenien res a veure amb el 
Pia General però són prou impor-
tants com per passar-le a explicar 
tot seguit. 

Una de les noticies que ens 
va cridar més I 'atenció fou l'anun-
ciació per part del batlle de l ' in-
minent creació del Patronat Es-
portiu-Cultural (vegeu editorial) 
El batlle al parlar del patronat 
esportiu-cultural digué que s'es-
tan estudiant i fent els estatuts 
per aquest patronat i que quan 
aquests estatuts ja estiguin més o 
menys endagats es passarà a cri-
dar a les entitats esportives per 
una banda i culturáis per una al-
tre per a fer la valoració d'aquests 
estatuts. 

Una altra qüestió que varem 
fer va èsser ^a de preguntar sobre 
Can Torrents, que com molt bé 
sabeu està prédestinât a ser el lo-
cal per ais avis i la resposta que 
várem obtindre per part del 
batlle va èsser la de I ' in tenc ió 
de inaugurar aquest casal a princi-
pis d 'abr i l , tot dient que aquest 
casal ja estarla acabat fa molt 
temps si no fos perqué l 'A junta-
ment monetàriament parlant no 
podia fer f ront al llogament 
d ' una empresa per qué li cons-
truís el casal i aquest a estât el 
motiu del retard perqué com sa-
beu l 'obra Testan fent els mem-
bres de la brigada que hi treballen 
iñtensivament per a tal de poder 
inaugurar el casal com ja hem dit-
abans a principis d 'abr i l . Apart 
d'aqüestes dues noticies impor-
tants (patronat i casal d'avis) n ' h i 
ha una altra que també fa temps 
que es porta parlant d'ella aquesta 
és la creació d 'una bilioteca sobre 
això hem de dir que encara no 
serâ realitat dones segons paraules 
del batlle l 'Ajuntament ja va estar 
estudiant aquesta possibilitat però 
va creure que no es podia fer f ront 
a tantes coses a la vegada i va de-
cidir deixar de moment la creació 
de la biblioteca. 
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